

RENCANA 2



[Baca seterusnya mengenai Laporan JC3](#)

PERSIDANGAN UTAMA JC3 2021

FINANCE for CHANGE

>70 PENCERAMAH TERKENAL

6,300 PESERTA

400 SYARIKAT

Implikasi perubahan iklim terhadap kestabilan kewangan tidak boleh diabaikan lagi. Sektor kewangan mempunyai tanggungjawab dan keupayaan untuk meningkatkan kesediaan untuk mengurus kesan perubahan iklim, serta mengurangkan risiko ESG di samping menyokong peralihan ke arah ekonomi rendah karbon melalui produk dan perkhidmatannya.

Sebagai sebahagian daripada usahanya untuk terus melibatkan diri dan membina keupayaan industri, JC3 menganjurkan Persidangan Perdana JC3 pada 23-25 Jun 2021, bertujuan untuk mempercepatkan pembangunan mampan dan memacu tindakan dalam semua Institusi Kewangan (FI) di Malaysia serta pihak berkepentingan dalam rantai nilai mereka.

Persidangan maya tiga hari itu merangkumi perbincangan dalam spektrum luas pihak berkepentingan, termasuk sektor kewangan, dan bagaimana kemampuan boleh diintegrasikan ke dalam pembuatan keputusan perniagaan di peringkat lembaga pengarah dan pengurusan; serta peranan sektor swasta dalam mempercepatkan agenda iklim.

Persidangan tersebut dihadiri oleh lebih daripada 6,300 peserta daripada lebih 400 syarikat, termasuk ahli lembaga pengarah, CEO, pengurusan kanan dan pengamal industri, serta pelanggan FI, penerima pelaburan dan pemain rantai nilai lain.

Lebih daripada 70 penceramah terkenal ditampilkan termasuk:



**Senator Tengku Datuk Seri
Utama Zafrul Tengku Abdul Aziz**
Menteri Kewangan, Malaysia



**Tan Sri Dr Jemilah
Mahmood**
Penasihat Khas Kesihatan
Awam kepada Perdana
Menteri Malaysia



Sir David Attenborough
Penyiar dan
Naturalis



Lewis Pugh
Pejuang Lautan
Pertubuhan Bangsa-Bangsa
Bersatu



**Keseriusan
perubahan iklim
dan impaknya
terhadap ekonomi
dan kewangan**

memerlukan sektor kewangan untuk menyediakan, menyesuaikan dan mempergiatkan usaha untuk mencapai kemampanan. Ruang untuk kita membuat perubahan yang asas dan perlu semakin mengecil. Semua pihak berkepentingan – Kerajaan, pengawal selia, institusi kewangan, pelabur, syarikat dan rantai nilai mereka – mesti memainkan peranan mereka untuk membantu mencapai agenda kemampanan. Kita bersama dalam hal ini. ”

– *Datuk Syed Zaid Albar*
Pengerusi, SC

SEMBILAN GESAAN TINDAKAN TELAH DISUARAKAN

GESAAN TINDAKAN #1



KERJASAMA DAN PENDEKATAN SELURUH NEGARA

Kerjasama antarabangsa antara kerajaan, perniagaan dan masyarakat sivil diperlukan bagi mempercepatkan peralihan pada kelajuan yang dikehendaki dan untuk mencapai kemajuan dalam sektor pengeluaran terbesar termasuk sektor kuasa, pengangkutan jalan dan guna tanah. Kerjasama akan dapat memacu inovasi bagi mewujudkan insentif yang lebih kukuh untuk pelabur dan mengurangkan kos peralihan.

GESAAN TINDAKAN #2



PELAKSANAAN DASAR YANG BERKESAN YANG MENGGALAKKAN KESEJAHTERAAN PLANET

Satu desakan untuk penggubalan undang-undang negara ke arah kesejahteraan planet yang lebih baik diperlukan. Kita perlu memastikan bahawa undang-undang ini dapat dilaksanakan dengan berkesan, yang bermaksud mempertanggungjawabkan pemimpin dan diri kita sendiri atas keputusan yang kita buat yang memberi kesan kepada orang lain dan planet.

GESAAN TINDAKAN #3



MENCAPAI NILAI BERSIH SIFAR BERTUNJANGKAN SASARAN BERASASKAN SAINS DAN MEMBERI KEUTAMAAN KEPADA ALAM SEMULAJADI DAN BIODIVERSITI DALAM DASAR IKLIM

Komitmen dan strategi iklim perlu ditunjangkan pada penetapan sasaran berasaskan sains atau ditukarkan sebagai satu harapan yang kuat terhadap syarikat penerima pelaburan. Rantainya bekalan dan pelepasan 3 skop perlu ditangani untuk memenuhi matlamat *Paris Agreement* (Perjanjian Paris)

GESAAN TINDAKAN #4



MEMPERKUKUH TADBIR URUS, PEMANTAUAN DAN PENZAHIRAN KEMAMPAHAN

Aktivisme pemegang saham yang dipertingkatkan bagi isu material ESG boleh memacu perubahan, seperti membentuk gabungan untuk membolehkan kuasa perundingan yang lebih besar. Mandat yang teguh daripada pemegang saham untuk mencapai sasaran jangka pendek dan panjang adalah penting untuk memastikan perubahan yang diperlukan berlaku.

GESAAN TINDAKAN #5



MEMPERTINGKAT PEMBIAYAAN DAN PRODUK HIJAU & MAMPAN

Sektor kewangan di Malaysia perlu lebih berani dalam membiayai inisiatif kemampanan dan memberi insentif kepada pelaburan dalam sektor rendah karbon, cth. projek di bawah (i) rangka kerja Aspirasi Pelaburan Nasional (NIA), (ii) rancangan Majlis Tindakan Iklim Malaysia (MyCAC) untuk menjadikan Malaysia hab dalam ekonomi, perkhidmatan dan teknologi hijau, dan (iii) *Pelan Pembangunan Mobiliti Rendah Karbon 2021-2030*.

GESAAN TINDAKAN #6



MENYEPADUKAN IKLIM DALAM RANGKA KERJA PENGURUSAN RISIKO DAN DISELARASKAN DENGAN PIAWAIAN DAN AMALAN TERBAIK ANTARABANGSA

Apabila mengintegrasikan risiko iklim ke dalam pengurusan risiko perusahaan, institusi kewangan harus memasukkannya ke dalam kitaran hayat pengurusan risiko, yang merangkumi Pengenalpastian dan Penilaian Risiko, Taksonomi Risiko, Pelaporan Risiko dan Pengurangan Risiko.

GESAAAN TINDAKAN #7



MEMBANGUNKAN TAKSONOMI DAN MEMPERBAIKI INFRASTRUKTUR DATA UNTUK RISIKO BERKAITAN ESG

Untuk mempertingkatkan pengumpulan dan analisis data, data berkaitan ESG harus berstruktur dan boleh diakses oleh pelaku utama dalam sektor kewangan. Data juga harus diseragamkan di seluruh industri bagi menggalakkan ketelusan dan kebolehbandingan. Hal ini akan memangkinkan pembangunan produk ESG serantau.

GESAAAN TINDAKAN #8



MELIBATKAN PELANGGAN DALAM KEMAMPANAN & PERALIHAN KEWANGAN

Memahami keperluan pelanggan adalah penting. Hal ini boleh dicapai dengan memilih format dan metodologi elisitasi yang betul, menilai objektif kewangan dan kemampuan pelanggan dan memahami pilihan kewangan dan kemampuan pelanggan. Institusi kewangan kemudiannya boleh memadankan penawaran produk mereka mengikut keperluan pembiayaan dan objektif kemampuan pelanggan.

GESAAAN TINDAKAN #9



MENGGUNA PAKAI ASPEK KETERANGKUMAN GENDER & SOSIAL UNTUK TINDAKAN PERUBAHAN IKLIM

Penggunaan kewangan iklim pintar gender boleh diguna pakai dengan mempertimbangkan aspek gender kepada kewangan iklim, mempertimbangkan aspek iklim kepada kewangan gender, dan mengintegrasikan gender dalam kewangan iklim melalui peluang khusus gender yang turut menambahkan iklim dan prestasi perniagaan.



[Baca seterusnya maklumat mengenai Laporan JC3](#)

RENCANA 3



[Baca seterusnya siaran media 'SC anjur siri pembiayaan hijau pasaran modal – perluas akses kepada pembiayaan mampan bagi PMKS'](#)



SIRI PEMBIAYAAN HIJAU PASARAN MODAL

Pada Februari 2021, SC melancarkan NaviGate: Siri Pembiayaan Hijau Pasaran Modal, sebuah program untuk mewujudkan kesedaran dan hubungan yang lebih baik antara syarikat hijau dengan pasaran modal.

Edisi pertama NaviGate, yang berlangsung secara maya pada Februari 2021, ditumpukan kepada PMKS dan saluran pembiayaan pasaran modal alternatif yang tersedia melalui ECF dan pembiayaan P2P. Seramai 100 peserta dan 40 PMKS daripada sektor teknologi hijau dan tenaga lestari di Malaysia menyertai program yang menghubungkan mereka dengan platform ECF dan pembiayaan P2P.

NaviGate mempamerkan penekanan berterusan SC dalam memupuk keterangkuman pasaran modal dan dalam memudahkan pecutan agenda SRI untuk pasaran modal Malaysia, melengkapkan inisiatif yang dilaksanakan oleh CMM.

Sesi yang julung kali diadakan tersebut disokong oleh Pusat Teknologi Hijau dan Perubahan Iklim Malaysia (MGTC) dan Pihak Berkuasa Pembangunan Tenaga Mampan (SEDA).

Acara NaviGate kedua diadakan pada Mei 2021, memberi tumpuan kepada syarikat yang mempunyai keperluan pembiayaan yang lebih besar untuk membiayai projek kewangan hijau dan lestari mereka melalui terbitan Sukuk SRI dan Bon berlabel ASEAN. Ia bertujuan untuk mewujudkan kesedaran yang lebih tinggi mengenai SRI melalui pelbagai saluran pembiayaan pasaran modal serta menggalakkan hubungan yang lebih baik antara syarikat hijau dan berfokuskan kelestarian dengan pasaran modal.

Acara kedua anjuran CMM dan disokong oleh Bank Pembangunan Malaysian Bhd dan Danajamin Nasional Bhd itu dihadiri lebih 200 peserta.